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Funktionshinderrådets möte  
den 5 december 2016, nr 10 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Blazena Westerlund, vice ordförande 

Annika Nyström Karlsson 

Lena Nisula Wester  
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Förhinder 

Lars Jonsson  

 

 

 

HSO 

Beatrice Kolijn 

 

Tjänstemän 

DHR
2 

Wiveca Eklund 

 

Sekreterare 

 

             

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lena Nisula Wester 

utsågs att justera protokollet den 8 december. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den anmäldes och lades till 

handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Jan Ekman, parkingenjör 

Jan berättade att det har kommit upp ledräcken vid ett flertal 

platser i stadsdelsområdet. Jan berättade också att 2017 finns inga 

tillgänglighetspengar att söka. Det kommer att finnas 

investeringsbudget som är tänkt till ombyggnation av lekparken 

vid Frimärksvägen samt till en mur i Farsta strand. Det kommer 

också att gå en del av dessa pengar till att ta bort rötter bland 

annat på parkvägar. 

Rådet frågade hur det går med parkleken Nybygget. Jan berättade 

att arbetet fortskrider och att det förhoppningsvis är klart i slutet 

av sommaren 2017. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Thomas Kulti  

Thomas berättade om lokala utvecklingsplanen och de aktiviteter 

som är lagda som bilaga till verksamhetsplanen 2017 och att 

nämnden tar beslut den 15 december. De finns med som bilaga 1. 

Thomas gick också igenom de två tjänsteutlåtanden som ligger 

till nämnden nummer 13 och 14. 

Nummer 13: 

Vision 2040- Ett Stockholm för alla- egentligen en revidering av 

vision 2030. Det är väldigt övergripande skrivet men Farsta 

stadsdel har tagit upp några strategiska frågor, en bra skola för 

alla, god välfärd som ger jämlika livschanser, rikt utbud av 

idrott, kultur och fritid, unika möjligheter till arbete, en ledande 

kunskapsregion, ett självklart val för en mångfald av företag, en 
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livaktig demokrati i hela staden, vision och genomförande. 

Nummer 14: 

Levande lokala centrum- riktlinje för centrumutveckling- 

Inom Farsta stadsdelsområde finns åtta centrum och torg med 

handel och service. Flera av dessa centrum kommer att påverkas 

av planerad stadsutveckling och byggandet av fler bostäder inom 

ramen för fokusområde Farsta (tidigare Tyngdpunkt Farsta). I 

första hand gäller det Farsta centrum, Gubbängens centrum, 

Farsta strands centrum, Brunskogsbackens torg, Sunneplans torg 

och Sköndals centrum. Det är ovisst för Sunneplans torg och 

Brunskogsbackens torg då fastighetsägaren Familjebostäder 

planerar för rivning av flertalet fastigheter vid torgen, till förmån 

för bostäder. 

Detta innebär att det ändå kommer att satsas på lokala centrum, 

där ser vi Hökarängens centrum som ett gott exempel. 

Tryggheten har blivit mycket bättre. 

 

§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 15 december 

2016 

Ärende nr 9: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2017 

Rådet hade inga synpunkter 

 

Ärende nr 13: Vision 2040-Ett Stockholm för alla 

Rådet hade inga synpunkter efter dragningen från Thomas Kulti. 

 

Ärende nr 14: Levande lokala centrum- riktlinje för 

centrumutveckling  

Rådet anser det viktigt med små centrum där kvartersbutiker 

finns med tanke på personer med funktionsnedsättning samt äldre 

som har svårighet att ta sig till t ex Farsta Centrum. 

 

Ärende nr 17: Medborgarundersökning 2016-Farsta och 

stadsövergripande  

Rådet frågar sig varför det inte ställs frågor som riktar sig till 

funktionsnedsatta personer i en medborgarundersökning. 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

Inger ytterligare information från förvaltningen under mötet idag. 
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Balanslistan uppdaterades, Bilaga 2 

 

 

§ 9 Rapporter 

Rådets sammanträdesdatum för 2017. 

Måndag 23 januari  

Måndag 27 februari  

Måndag 10 april  

Måndag 8 maj  

Onsdag 7 juni 

Måndag 14 augusti  

Måndag 11 september  

Måndag 9 oktober  

Måndag 6 november  

Måndag 4 december 

Sammanträdena inleds klockan 14.30. Dessförinnan samlas rådet 

till förmöte klockan 13.45–14.30. 

 

Ordförande och vice ordförande var inbjudna att delta på 

stadsdelsnämndens verksamhetsplanering den 18 november. 

Punkterna de tog upp redovisas i bilaga 3. 

 

Rådets aktivitetsplan har uppdaterats med 21 aktiviteter och 

redovisas i bilaga 4. 

 

§ 10 Övriga frågor 

En ledamot ställer frågan om hur det fungerar med en så kallade 

”husvärd” på en gruppbostad. Förvaltningen ger svar på frågan. 

Söderledskyrkan har en aktivitet som kallas ” Himmel och 

Pannkaka” som Farsta fritid är engagerad i, är detta för personer 

med funktionsnedsättning? Förvaltningen återkommer med svar. 

 

 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 23 januari 2017  
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§ 12 Avslutning 

Ordföranden önskade alla en god jul och ett gott nytt år och 

tackade för 2016. 


